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Ügyiratszám: 874-2/2017 
 

Tárgy: Tájékoztató a tornacsarnok kihasználtságáról 
 

Tisztelt Képviselő-testület! 

 

A 2016 októberétől működő Csanádpalota Városi Tornacsarnok kihasználtságáról az 

alábbiakban felsorolt információk alapján nyújtok tájékoztatást. 

 

2016. október-november: 

A tornacsarnokot a kezdeti időszakban a Csanádpalotai Futball Club felnőtt csapata 

és Bozsik-programban résztvevő gyerekek használták a legtöbbet, összesen 5 

alkalommal (kb. 10 óra/hét) hetente. 

A Makó Budo Klub által szervezett Taekwon-do edzések 2016 októberétől szintén 

átkerültek a Városi Tornacsarnokba, ahol is 2, néha heti 3 alkalommal edzenek a 

gyerekek.  

 

2016. december: 

2016 decemberétől a tornacsarnokot a Csanádpalotai Futball Club és a Makó Budo 

Klubon kívül már szabadidős focira is használták, amely nagyjából 3 alkalmat ölelt fel 

hetente.  

 

2017. január-március:  

2017 januárjában a tornacsarnok elindította a Facebook oldalát, ahol igen sok 

információt tudunk megosztani a város lakosságával és elég népszerűnek mutatkozik 

a fiatalok és a középkorosztály körében.  
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A Csanádpalotai Futball Club és a Makó Budo Klub edzései maradtak a megszokott 

időpontokban.  

Fix időpontot kapott a februártól bevezetésre kerülő Zumba edzés, amely számára a 

kedd 17:00-18:00 közötti időszak és alkalmanként a szombat délután került kijelölésre. 

A Szabadidős futball csapatok száma megkétszereződött, így a 2 csapat összesen 2-

3 alkalommal tart edzéseket a tornacsarnokban.  

2017 márciusától a tornacsarnokot heti 1-2 alkalommal a helyi hölgyek veszik igénybe, 

és női tornát/fitnesz edzéseket tartanak.  

 

Összességében, a Városi Tornacsarnok kihasználtsága a kezdeti időszakhoz képest 

sokat fejlődött. Egyre népszerűbb a lakosság körében, ami a rekreációs események 

számának növekedésében is látszik. Az eddigi időszakban 1 megkeresésünk volt 

futball tornával kapcsolatban, amit a jövőben fognak megrendezni, valamint április 

hónapban az Makói Egészségfejlesztési Iroda által kerül megrendezésre az 

Egészségnap, amelynek szintén a Városi Tornacsarnok ad otthont. 

 

Bérleti díjakból befolyt összeg: 

Időszak: 2016.október – 2017. március 

Összeg: Bruttó 195.000 Ft 
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Kérem a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy szíveskedjen az előterjesztést 

megtárgyalni és a tájékoztatót tudomásul venni. 

 

HATÁROZATI JAVASLAT 

 

Csanádpalota Városi Önkormányzat Képviselő-testülete tudomásul veszi a Városi 

Tornacsarnok kihasználtságáról szóló tájékoztatót. 

 

 

Csanádpalota, 2017. április 20. 

 

 

  Perneki László 

         alpolgármester 

 

Láttam: 

 

 

dr. Szabó Tímea  

jegyző 


